
Crna Gora
SAVJET AGENCIJE ZA ZA ELEKTRONSKE MEDIJE 

Broj: 01- 931/1 
Podgorica, 20.06.2017. godine

Z A P I S N I K  
sa 172. sjednice Savjeta, održane 20. juna 2017. godine 

(elektronska sjednica)

Sto sedamdest druga sjednica Savjeta Agencije za elektronske medije (u daljem tekstu: SAEM) 
održana je 20. juna 2017. godine elektronskim putem.

Izjašnjenje na e-mail u datom roku poslali su članovi:

1. Mladen Lompar,
2. Darko Ivanović i
3. Prof. dr Saša Knežević,
4. Ranko Vujović i
5. Edin Koljenović.

SAEM je u skladu sa članom 37 Statuta AEM, održao elektronsku sjednicu tj. izjašnjavanje e-mail- 
om. Za navedenu sjednicu usvojen je sljedeći

DNEVNI RED:

1. Realizacija javnog konkursa za raspodjelu sredstava iz Fonda Agencije za pomoć 
komercijalnim radio emiterima i

2. Razno.

• Tačka 1: Realizacija javnog konkursa za raspodjelu sredstava iz Fonda Agencije za pomoć 
komercijalnim radio emiterima

U skladu sa zaključkom sa 171. sjednice SAEM-a stručne službe Agencije za elektronske medije su 
članovima SAEM-a dostavile Odluku o obustavljanju javnog konkursa za raspodjelu sredstava iz Fonda 
Agencije za pomoć komercijalnim radio emiterima, koja je objavljena 8. maja 2017. godine (akt Savjeta 
Agencije broj 01-660 od 05.05.2017.g.).

Ranko Vujović je elektronskom poštom obavijestio SAEM: "Obavještavam vas da više nisam spreman 
da učestvujem u pravnim vratolomijama i improvizacijama, a ponuđeni tekst poslatog obrazloženja to upravo 
jeste. Ne želim da objašnjavam koliko je glupa teza da je neko mogao imati privilegovan položaj nekoliko 
dana po okončanju svih proceduralnih radnji oko konkursa. Ne samo da je u pitanju pravna improvizacija, 
već je obrazloženje i činjenično netačno, jer izostavlja ključnu stvar da je cijela procedura okončana i da je 
samo ostalo da Savjet zvanično prihvati rezultate konkursa. Podsjećam vas da nijedan član Savjeta nije imao 
ni jednu primjedbu na procedure koje su provedene u toku vrednovanja i ocjenjivanja pristiglih programskih 
projekata. Ovo je samo jedan u nizu neuspješnih pokušaja da se izbjegne usvajanje rezultata Konkursa za 
raspodjelu sredstava iz fonda za pomoć komercijalnim emiterima. Od pokušaja mijenjanja matematičke 
formule, preko priče o neustavnosti konkursa do ovog poslednjeg da je jedan od učesnika imao privilegovan 
položaj. Mislim da se svaki put Savjet sve više zapliće i da je upao u spiralu pravno vrlo problematičnih 
postupaka. Podsjećam vas da je Agencija za elektronske medije do sada bila prepoznata u Crnoj Gori kao 
institucija koja je veliku pažnju poklanjala zakonitosti svojih postupaka i da nije srljala u pravno 
problematične i neizvjesne avanture. Zbog svega navedenoga vas pozivam da još jednom sagledate cijelu 
situaciju i da ako je to moguće imate u vidu interes Agencije prije svega, a ne pojedinačne i lične motive u
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ovoj situaciji. Mislim da se situacija previše iskomplikovala i da je jedini pravno valjan (ako takvog više ima) 
način za izlazak iz ovoga prihvatanje i objavljivanje rezultata konkursa koji su dobijeni po Pravilniku i 
metodologiji koju smo sami usvojili. Sva ostala rješenja su teško pravno održiva i dovode i Savjet i Agenciju 
u delikatnu pravnu situaciju i mogućnost velike kompromitacije i zakonske odgovornosti u mogućim sudskim 
sporovima."

SAEM je usvojio Odluku o obustavljanju javnog konkursa za raspodjelu sredstava iz Fonda Agencije 
za pomoć komercijalnim radio emiterima.

Prof. dr Saša Knežević, Darko Ivanović, Edin Koljenović i Mladen Lompar su glasali za usvajanje 
Odluke o obustavljanju javnog konkursa za raspodjelu sredstava iz Fonda Agencije za pomoć komercijalnim 
radio emiterima, protiv usvajanja navedene Odluke je bio Ranko Vujović.

• Tačka 2: Razno
SAEM nije imao konkretnih tema po ovoj tački dnevnog reda.

Zaključci:

Zapisnik sastavila 
mr Elvira K. Ceković

Predsjednik 
Savjeta Agencije za elektronske medije
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